



單位簡介

FutureWard – Central 共享辦公室：

擁有超過 1,600 平方公尺（約 500 坪）的共享辦公空間，位於台北市中心，距離南京復興捷運站僅五分鐘步行。

Central 提供 13 間高挑私人辦公室——設備齊全、可依需求客製化，每間辦公室皆有獨立空調控制。無論是新創團隊還是快速成長的團隊，我們都能提供支持。帶上你的筆電，其餘的交給我們。也提供了 25 個固定個人桌，特別為自由業者設計。這些座位能提供穩定且專業的工作環境，讓自由業者專注於事業發展。

With over 1,600 square meters (500 ping) of coworking space, FutureWard – Central is located in the heart of Taipei City, just a five-minute walk from Nanjing Fuxing MRT Station.

13 high-ceiling private offices — fully equipped, customizable, and each with individually controlled air conditioning. From startups to scaling teams, we've got your back. Bring your laptop; we'll handle the rest.

25 dedicated desks, especially designed for freelancers. These desks provide a stable and professional workspace, allowing freelancers to focus on growing their business.

FutureWard-Civic 共享辦公室：

佔地約 300坪，以簡約風格為設計概念，加上高樓層、以玻璃隔間共享明亮採光及窗景綠意，讓會員享有最大程度的辦公舒適度和空間通透感。一整層辦公空間內，設施完善包含獨立辦公室、固定座位工作空間、會議室、廚房、電話亭等，以提供企業更彈性運用的辦公空間解決方案。地處台北最繁華的東區地帶、便利的交通樞紐，步行8分鐘可達東區SOGO商圈、微風廣場等。

FutureWard-Civic is a coworking space located on Civic Boulevard, in the heart of Taipei. Spanning the entire 10th floor, the 300-ping space is divided into private offices, dedicated workspaces, meeting rooms, a kitchen, and more, providing flexible workspace solutions for a variety of business enterprises.

Its sleek minimalist design features floor-to-ceiling windows and glass partitions that illuminate the space with bright natural light and offer members a beautiful view overlooking the city.

FutureWard – Central 台北市長春路343號B1
B1, No. 343, Changchun Road, Taipei City, Taiwan

FutureWard – Civic 台北市大安區市民大道三段206號10樓
10F, No. 206, Section 3, Civic Boulevard, Da'an District, Taipei City, Taiwan